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KOMISIA MEDIÁLNA 

 

 

ZÁPISNICA 

zo zasadnutia komisie, ktorá sa konala 

dňa 25. januára 2024 

so začiatkom 17.30 hod. a ukončením 18. 45 hod. 

vo  Veľkej   zasadačke   miestneho   úradu   mestskej   časti  Bratislava-Dúbravka (B 224), 
Žatevná  4, I. poschodie. 

 
Prítomní: Juraj Štekláč, Maroš Repík, Anka Hnátová (online), Pavol Jančovič (online), Petra 
Ázacis (online), Mikuláš Sliacky (online). 
Neprítomní: Lukáš Jurko 
Ospravedlnení: Lukáš Jurko 
Neospravedlnení: --- 
 
Hostia: --- 

 
Program zasadnutia 
 

1. Otvorenie a schválenie program zasadnutia 

2. Dúbravské noviny – pripravované číslo, náhľad DN 

3. Videotvorba, sociálne siete za december 2023 a január 2024 
4. Rôzne 
5. Ukončenie zasadnutia komisie 

 
K bodu č. 1 
Členovia komisie debatovali o pripravovanom čísle Dúbravských novín. Ocenili servisný prínos 
článkov, tému bezpečnosti pre seniorov a aj predstavenie plánov mestskej časti na rok 2024. Petra 
Ázacis vyzdvihla aj tému internetovej bezpečnosti.  

Maroš Repík navrhol doplniť článok o pripravovanej parkovacej politike o informáciu, že jej 
spustenie musí prejsť ešte schválením miestneho zastupiteľstva. Šéfredaktorka si jeho návrh 
osvojila. 
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Otvoril tiež tému semaforu, do ktorého narazil podpredseda parlamentu. Komisia debatovala 
o tom, či a ako spracovávať tému. Mikuláš Sliacky sa pýtal, prečo téma ostala pre oficiálne online 
média a videá bez akékoľvek povšimnutia. 

Komisia sa zhodla na tom, že téma semaforov, križovatky a bezpečnosti je vhodná aj na 
spracovanie do budúcnosti a dopravná nehoda podpredsedu parlamentu v Dúbravke by mohla byť 
zaujímavá pre karikatúru v Dúbravských novinách. 

Hlasovanie 
 
Mediálna komisia berie februárové číslo ročník 2024 Dúbravských novín na vedomie s 
pripomienkami.   
Za: 6 

Proti: 0 

Zdržalo sa: 0 

……………………………………………………………………………………………………. 
Stanovisko komisie 
. 

 
……………………………………………………………………………………………………. 
 
K bodu č. 2 
Mediálna komisia debatovala o sledovanosti videí a príspevkov na sociálnej sieti. Maroš Repík sa 
venoval analýze príspevkov a technickým nedostatkom spracovaných videopríspevkov. Členovia 
komisie debatovali aj o videotvorbe študentov SPŠE Karola Adlera a témach, ktoré obyvateľov 
najviac zaujali – diviaky, verejné korčuľovanie. 

Témou bola početnosť videí, ktoré sú prezdieľavané zo stránky Dúbravské videonoviny a tiež 
pokles sledovanosti videí na sociálnej sieti mestskej časti.  

Klesajúca sledovanosť videí má podľa Pavla Jančoviča priamy súvis s kvalitou videotvorby ako 
takej. „Je to téma, ktorú kontinuálne riešime na každej komisii. Bohužiaľ, bez akéhokoľvek zlep-
šenia. Navrhujem aby sme do bodov budúcej komisie zahrnuli aktuálny stav spolupráce s TV Re-
gion a prípadne si pozvali jedného zo zástupcov.“ 
„Pokiaľ ide o videotvorbu, nebudem sa už vyjadrovať k jej úrovni. Stačilo,“ dodal Mikuláš 
Sliacky. 
 
Hlasovanie 
Mediálna komisia vyjadrila nespokojnosť nad klesajúcou sledovanosťou videí mestskej 
časti,  prerokovala a diskutovala o príspevkoch a videotvorbe za december 2023 a január 2024 a 
berie ich na vedomie s pripomienkami.  
 
Za: 6 
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Proti: 0 

Zdržalo sa: 0 

……………………………………………………………………………………………………. 
Stanovisko komisie 
. 

 
……………………………………………………………………………………………………. 
 

 
 
 
Zapísal: …………………………   Overil: ……………………………. 
  tajomník komisie     predseda komisie  
 
 
V Bratislave, dňa 29. január 2024 
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